
 1 

Protokół Nr III/VII/07 

 z sesji zwyczajnej 

 Rady Powiatu Wejherowskiego 

 z dnia 1 czerwca 2007 r. 

 

Ad.1. 

Przewodniczący Rady pan Wiesław Szczygieł na podstawie listy obecności  

(załącznik nr 1) stwierdził prawomocność posiedzenia i dokonał otwarcia obrad  

o godz. 10.00. Następnie  powitał przybyłych gości (załącznik nr 2).  

Przewodniczący zapytał o uwagi do porządku obrad. Pan Grzegorz Gaszta 

Wicestarosta poprosił o zdjęcie z porządku obrad punktów: 

11. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie utworzenia Powiatowego 

Zespołu Poradni Psychologiczno-Pedagogicznych w Wejherowie - druk nr 69/07. 

12. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie utworzenia Powiatowego 

Zespołu Placówek Oświatowo-Wychowawczych w Wejherowie - druk nr 70/07. 

Wyjaśnij, że powyższe projekty wywołały wiele dyskusji więc Zarząd uznał, że te 

tematy powinny jeszcze raz zostać omówione z radami pedagogicznymi. Wicestarosta 

dodał również, że Kuratorium Oświaty w rozmowie telefonicznej wypowiedziało  

się pozytywnie nt. powołania obu zespołów.  

Następnie Przewodniczący Rady zaproponował wprowadzenie w punkcie 11. 
Uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie zgłoszenia kandydata na członka 

Powiatowej Społecznej Rady do spraw Osób Niepełnosprawnych - druk nr 72/07. 

Innych zmian nie zaproponowano. 

Po czym radni jednogłośnie przyjęli niniejszy porządek obrad: 

 

1. Sprawy regulaminowo - organizacyjne: 

- otwarcie sesji, 

- stwierdzenie prawomocności obrad, 

- przedstawienie porządku obrad, 

- przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

2. Informacje Przewodniczącego Rady Powiatu. 

3. Sprawozdanie Zarządu z prac między sesjami. 

4. Informacja na temat współpracy z organizacjami pozarządowymi.  

5. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie zmiany budżetu powiatu na 

2007 rok - druk nr 71/07. 

6. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie zmiany uchwały  

o przeznaczeniu do sprzedaży lokali użytkowych w obiektach przychodni zdrowia 

stanowiących własność Powiatu Wejherowskiego - druk nr 64/07. 

7. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego o zmianie uchwały w sprawie 

zagospodarowania nieruchomości zabudowanych obiektami przychodni zdrowia – 

druk nr 65 /07. 
8. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie 

darowizny nieruchomości - druk nr 67/07. 

9. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego Muzeum Piśmiennictwa i Muzyki Kaszubsko-Pomorskiej  

w Wejherowie za 2006 rok - druk nr 66/07. 

10. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie oddania w użyczenie na rzecz 

Kaszubsko-Pomorskiej Szkoły Wyższej w Wejherowie nieruchomości stanowiącej 

własność Powiatu Wejherowskiego - druk nr 68/07. 
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11. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie zgłoszenia kandydata na członka 

Powiatowej Społecznej Rady do spraw Osób Niepełnosprawnych - druk nr 72/07. 

12. Dyskusja nad sprawozdaniem Zarządu z prac między sesjami. 

13. Interpelacje i zapytania radnych. 

14. Wnioski i oświadczenia radnych.  

15. Zamknięcie sesji.  

 

 

W dalszej kolejności Przewodniczący Rady zapytał o uwagi do protokołu  

z VI Sesji Zwyczajnej Rady Powiatu Wejherowskiego III kadencji z dnia 20 kwietnia 

2007 roku. Uwag nie zgłoszono. W przeprowadzonym głosowaniu protokół przyjęto 

jednogłośnie.  
 

Ad.2. 

 Pan Wiesław Szczygieł Przewodniczący Rady przypomniał radnym, że w BIP-

ie powiatu wejherowskiego są dostępne następujące informacje: 

- terminarz posiedzeń komisji i sesji rady powiatu, 

- rejestry uchwał oraz uchwały od 2004 roku, 

- uchwały dotyczące budżetu powiatu od 2003 roku, 

- sprawozdania  i informacje z wykonania budżetu od 2002 roku. 

Ponadto Przewodniczący poinformował, iż w Biurze Rady znajdują się (zarówno  

w formie pisemnej jak i elektronicznej) wszystkie podjęte uchwały począwszy  

od I kadencji Rady Powiatu. Zainteresowany daną uchwałą może ją otrzymać  

w każdej chwili.  

Istnieje także możliwość przesłania zainteresowanemu radnemu uchwały w formie 

elektronicznej. 

Przewodniczący Rady Powiatu zauważył, że dodatkowe kopiowanie materiałów dla 

wszystkich radnych- również dla tych radnych, którzy te materiały już wcześniej 

otrzymali – niepotrzebnie zwiększa koszty utrzymania Rady Powiatu. 

Następnie Przewodniczący Rady Powiatu udzielił głosy Wiceprzewodniczącej 

pani Stanisławie Bujanowicz. 

Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że wzięła udział w następujących 

spotkaniach: 

- Półfinałowy Turniej o Wejście do II Ligii Koszykówki Mężczyzn w dniach  

20-22 kwietnia 2007r., 

- Światowy Dzień Inwalidy w dniu 25 kwietnia 2007r., 

- Uroczyste otwarcie Punktu Konsultacyjnego Agencji Rozwoju Pomorza  

w Wejherowie w dniu 10 maja 2007r., 

- V Pomorski Festiwal Piosenki Kaszubskiej „Kaszebscze Spiewe” w dniu  

19 maja 2007r., 

- Ogólnopolski Konkurs Prozatorski im. J. Dzeżdżona w Muzeum Piśmiennictwa  

i Muzyki Kaszubsko – Pomorskiej w Wejherowie w dniu 23 maja 2007r., 

- VI Powiatowy Bieg Leśny w Gimnazjum im. A. Loreta w Łęczycach w dniu  

23 maja 2007r., 

- Konferencja Specjalne Grupy Czytelników w Powiecie Wejherowskim w dniu  

28 maja 2007r., 

- II Powiatowy Dzień Godności Niepełnosprawnych w dniu 31 maja 2007r. 
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Ad.3. 

Sprawozdanie Zarządu Powiatu z prac między sesjami przedstawił pan Józef 

Reszke Starosta Wejherowski (załącznik nr 3). 

Starosta powiedział, że: 

- Został wybrany nowy Zarząd Związku Powiatów Polskich, który powołał Starostę 

do pracy w Zespole ds. Administracji Publicznej i Bezpieczeństwa Obywateli. 

- Odbyła się 3-dniowa Konferencja Bezpieczny Powiat, której tematem była 

bezpieczna szkoła, bezpieczny urząd oraz bezpieczne gmina. Starosta stwierdził, że 

konferencja cieszyła się dużym zainteresowaniem i została pozytywnie oceniona 

przez jej uczestników, gdyż omawiała bardzo ważne tematy.  

- Nastąpiło podpisanie umowy w sprawie budowy obwodnicy Północnej 

Aglomeracji Trójmiejskiej z udziałem Ministra Transportu Jerzego Polaczka, który 

zadeklarował poparcie tej inwestycji.  

- Na spotkaniu z Wicemarszałkiem Leszkiem Czarnobajem i Andrzejem 

Zieleniewskim dyrektorem Specjalistycznego Szpitala w Wejherowie padła 

propozycja współfinansowania przez powiat i gminy szpitala, co zdaniem Starosty 

jest nie do przyjęcia.  

- Podziękował Wydziałowi Kultury i Spraw Społecznych oraz dyrektorowi Muzeum 

Piśmiennictwa i Muzyki Kaszubsko – Pomorskiej w Wejherowie za organizację 

Powiatowego Dnia Godności Niepełnosprawnych. 

- Pan Tomasz Fopke Naczelnik Wydziału Kultury i Spraw Społecznych otrzymał 

bardzo znaczące na Kaszubach wyróżnienie, jakim jest Medal Stolema. Starosta 

pogratulował i życzył dalszych sukcesów laureatowi nagrody. 

 

W dalszej kolejności Starosta poprosił Przewodniczącego Rady – lekarza – o 

przedstawienie informacji nt. strajku lekarzy w szpitalu specjalistycznym. 

Przewodniczący Rady Powiatu poinformował, że strajk polega na niewykonywaniu 

planowanych badań i zabiegów. Nagłe przypadki są przyjmowane na Szpitalnym 

Oddziale Ratunkowym. Pan Wiesław Szczygieł powiedział, że propozycje rządu dla 

lekarzy są nie do przyjęcia. Strajk ma się prawdopodobnie zaostrzyć poprzez 

zastąpienie zwolnień lekarskich zaświadczeniami. Ponadto do strajku mają się 

dołączyć pielęgniarki.  

Pan Wiesław Szczygieł powiedział, że lekarze sa zmartwieni przedłużającym się 

strajkiem, gdyż czas oczekiwania na zabiegi, czy badanie jeszcze bardziej się wydłuży. 

Następnie radny Piotr Pelcer – lekarz podstawowej opieki zdrowotnej - dodał, że  

POZ-ety solidaryzują się ze strajkującymi, poprzez oflagowanie i oplakatowanie 

przychodni. Jednak obecnie przyjmuje się  pacjentów w normalnym trybie.   

Dr. Piotr Pelcer wyjaśnił, że strajkujący lekarze walczą o zmiany systemowe w służbie 

zdrowia, gdyż bardzo długi (często kilkumiesieczny) czas oczekiwania na zabiegi, 

badania, czy wizyty w przychodniach specjalistycznych jest wręcz niemoralny. Dr 

Wiesław Szczygieł dodał, że lekarze walczą o podwyżki głównie ze względu na niskie 

zarobki młodych lekarzy. Niski zarobki skłaniają lekarzy do pracy poza granicami 

kraju, gdzie mają znacznie lepsze warunki pracy – nie tylko dotyczy to płacy. 

 W odpowiedzi na powyższe wypowiedział się radny Janusz Zabłocki, który  

stwierdził, że mimo iż szanuje pracę lekarzy, formę strajku uważa za niewłaściwą i 

niezgodną z etyką lekarską. Ponadto radny uznał za niestosowne nagłaśnianie strajku 

na sesji Rady Powiatu i poprosił o zakończenie dyskusji na ten temat. 
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Ad.4. 

Pan Tomasz Fopke Naczelnik Wydziału Kultury i Spraw Społecznych 

przedstawił informację na temat współpracy z organizacjami pozarządowymi 

(załącznik nr 5).  

 
 

Ad.5. 

Projekt Uchwały Rady Powiatu w sprawie zmiany budżetu powiatu na 2007 rok 

- druk nr 71/07 przedstawiła pani Janina Szalska Skarbnik Powiatu. 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

 

Radni otrzymali również do zapoznania plan remontów, modernizacji i 

inwestycji w obiektach szkolnych prowadzonych przez Powiat Wejherowski na lata 

2007-2010 (załącznik nr 6). 

 
Ad. 6. 

Projekt Uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie zmiany uchwały  

o przeznaczeniu do sprzedaży lokali użytkowych w obiektach przychodni zdrowia 

stanowiących własność Powiatu Wejherowskiego - druk nr 64/07 przedstawiła pani 

Alina Pęcak naczelnik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami. 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

 

Ad. 7. 

Projekt Uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego o zmianie uchwały w sprawie 

zagospodarowania nieruchomości zabudowanych obiektami przychodni zdrowia – 

druk nr 65 /07 przedstawiła pani Alina Pęcak naczelnik Wydziału Gospodarki 

Nieruchomościami. 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 
 

Ad. 8. 

Projekt Uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie wyrażenia zgody 

na dokonanie darowizny nieruchomości - druk nr 67/07 przedstawiła pani Alina 

Pęcak naczelnik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami. 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

 
Ad. 9. 

Projekt Uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie zatwierdzenia 

sprawozdania finansowego Muzeum Piśmiennictwa i Muzyki Kaszubsko-Pomorskiej  

w Wejherowie za 2006 rok - druk nr 66/07 przedstawił pan Bogusław Breza dyrektor 

Muzeum Piśmiennictwa i Muzyki Kaszubsko-Pomorskiej w Wejherowie. 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

 

Ad. 10. 

Projekt Uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie oddania w 

użyczenie na rzecz Kaszubsko-Pomorskiej Szkoły Wyższej w Wejherowie 

nieruchomości stanowiącej własność Powiatu Wejherowskiego - druk nr 68/07 

przedstawiła pani Alina Pęcak naczelnik Wydziału Gospodarki Nieruchomości. 

Przewodniczący udzielił głosu prof. Marcinowi Plińskiemu rektorowi 

Kaszubsko-Pomorskiej Szkoły Wyższej w Wejherowie. Profesor przypomniał, że 
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użyczenie nieruchomości na rzecz Pomorskiego Instytutu Demokratycznego (jako 

ogniwo spółki założycielskiej) podyktowane było potrzebą wykazania we wniosku o 

rejestrację uczelni budynku, który stanowiłby jej siedzibę. Po rejestracji uczelni 

Instytut Demokratyczny za zgodą Zarządu Powiatu oddał w bezpłatne używanie 

przedmiotową nieruchomość na rzecz Kaszubsko-Pomorskiej Szkoły Wyższej w 

Wejherowie. profesor Marcin Pliński dodał, że szkoła ta stale się rozwija poprzez 

uruchamianie coraz to nowych kierunków kształcenia i dokonywanie remontów. W 

związku z tym, że uczelnia jest faktycznym gospodarzem obiektu Kaszubsko – 

Pomorska Szkoła Wyższa w Wejherowie zwróciła się o dokonanie przeniesienia 

dotychczasowej umowy użyczenia z Pomorskiego Instytutu Demokratycznego na 

rzecz ww. szkoły wyższej. 

Następnie Starosta podziękował profesorowi za wypowiedź i zapewnił, że 

dołoży wszelkich starań aby ta szkoła była publiczną. 

 

Przewodniczący zarządził głosowanie, w którym uchwała została przyjęta 

jednogłośnie. 

 

Profesor podziękował obecnym za poparcie niniejszej uchwały i zaprosił na 

inaugurację roku akademickiego na dzień 7 października br. 
 

Ad.11. 

Projekt Uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie zgłoszenia kandydata 

na członka Powiatowej Społecznej Rady do spraw Osób Niepełnosprawnych - druk nr 

72/07 przedstawił pan Wiesław Szczygieł Przewodniczący Rady Powiatu.  

Proponowana radna Ewa Daleka wyraziła zgodę na udział w pracy Powiatowej 

Społecznej Rady do spraw Osób Niepełnosprawnych. Zapewniła, że będzie się starała 

pracować sumiennie i sprawnie na rzecz osób niepełnosprawnych.  

Uchwała została przyjęta następującym stosunkiem głosów: 28 za i 1 osoba 

wstrzymała się od głosu. 
 

Ad.12. 

Nikt nie zabrał głosu w dyskusji nad sprawozdaniem z prac Zarządu Powiatu. 

 

Ad.13 i 14 

Radny Roman Knop powiedział, że dotarły do niego głosy, iż w okolicy wsi 

Kielno niektóre gospodarstwa bardzo ucierpiały w wyniku gradobicia, jakie miało 

miejsce w ostatnim czasie. Zapytał, czy powiat podejmie jakieś działania w tej kwestii. 

Starosta odpowiedział, że w sytuacjach kryzysowych powiat zawsze starał się pomóc 

poszkodowanym. Powiedział także, że wpłynęły dwa pisma w sprawie szkód 

wyrządzonych gradobiciem: z gminy Linia i właśnie z gminy Szemud. Gminy te 

wystąpiły również do Wojewody. Udzielenie ze strony powiatu pomocy finansowej 

wymaga pewnych procedur. W związku z tym najłatwiej będzie przekazać gminom 

dotacje, aby gminy mogły przekazać tę pomoc poszkodowanym. Reasumując sprawa 

będzie dopiero rozpatrywana. 

 

W związku ze swoim pytaniem z przed kilku sesji dot. obsługi przedsiębiorców 

w Wydziale Komunikacji, radny Jerzy Conradi zapytał, czy nie ma problemów z 

kolejkami. Starosta powiedział, że dla usprawnienia pracy wydziału do punktu obsługi 

przeniesiono maszynę wydającą numerki. Ponadto zostało zwiększone zatrudnienie w 
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wydziale. Starosta przypomniał także, że powiat wejherowski jest jedynym powiatem 

ziemskim obsługującym klientów w systemie 2 zmianowym. Ponadto Starosta dodał, 

że stworzono udogodnienie dla dealerów samochodów. Dealerzy pozostawiają 

dokumenty, które następnie po zarejestrowaniu, na wezwanie telefoniczne urzędnika, 

odbierają. Takie rozwiązanie pozwoliło rozładować przedłużające się kolejki 

spowodowane dużą ilości wniosków od jednego klienta.  

Na zakończenie Starosta podkreślił, że robi wszystko aby kolejek nie było.  

 

Radna Łucja Słowikowska powiedziała, że mieszkańcy Zbychowa i 

okolicznych wsi narzekają na brak połączeń autobusowych PKS-u. Wyjaśniła, że 

odbyła spotkania z dyrektorem PKS Gdynia i z Wicewójtem Gminy Wejherowo. 

Niestety nie widzą oni możliwości uruchomienia dodatkowych połączeń ze względu 

na małą opłacalność. Radna stwierdziła, że korzystne byłoby otwarcie drogi leśnej 

między Zbychowem a Rumią.  

Starosta odpowiedział, że zadaniem gminy jest zapewnienie mieszkańcom 

komunikacji. Stwierdził, że gminy posiadające swój transport powinny rozważyć 

wykorzystanie go jako publicznego, który jest dotowany. Takie rozwiązanie 

sprawdziło się w gminie Gniewino. 

Odnośnie drogi leśnej Starosta powiedział, że jest wola ze strony dyrekcji lasów 

państwowych przekazania tej drogi na rzecz gminy (bo ta droga spełnia kryteria drogi 

gminnej). Zdaniem Starosty ta droga jest wyasfaltowana i w dobrym stanie więc 

gmina powinna ją przejąć.  

Na to radny Kazimierz Grubba jako pracownik Urzędu Gminy Wejherowo stwierdził, 

że kwestia rozwiązania sprawy dot. tej drogi istnieje od wielu lat. Ta droga niestety nie 

spełnia warunków drogi publicznej. Jest bardzo wąska i nie ma możliwości jej 

poszerzenia, gdyż przebiega przez Trójmiejski Park Krajobrazowy. Radny 

zawnioskował, aby Starosta w swoich wypowiedziach uwzględniał wszystkie fakty 

dot. danej sprawy i nie obwiniał gminy za brak działania. 

Radny Kazimierz Grubba stwierdził też, że gdyby ta droga była bezpieczna czyli 

wystarczająco szeroka, to lasy by ją udostępniły. Tak niestety nie jest więc jest 

ustawiony znak zakazu wjazdu, który nie dotyczy tylko mieszkańców. Natomiast 

gdyby była powszechnie udostępniona to na pewno byłby tam znacznie większy ruch, 

co spowodowałoby niebezpieczeństwo w ruchu drogowym.  

Radny Ryszard Czarnecki stwierdził, że popiera roszczenia mieszkańców. Jednak 

przyznaje rację radnemu Kazimierzowi Grubbie, że gmina chciałaby przejąć 

przedmiotową drogę, ale byłyby duże trudności by ją zaadoptować. 

 

Radna Łucja Słowikowska stwierdziła również, iż jest wiele głosów od 

bezrobotnych, że obsługa w PUP ma nie zbyt przychylne nastawienie do klientów. Na 

to dyrektor PUP pan Leonid Lech uznał, że trudno jest odpowiedzieć na taki zarzut. 

Poprosił o podanie nazwisk pracowników, którzy się źle obsługiwali klientów. 

Wszyscy pracownicy mają widoczne identyfikatory, co ułatwia ich identyfikację. 

Zdaniem dyrektora zarzut radnej jest ogólnikowy i nie poparty konkretami. 

 

Następnie radny Mirosław Odyniecki odczytał interpelację skierowaną do 

Starosty Wejherowskiego pana Józefa Reszke (załącznik nr 5), dotyczącą usunięcia 

pomnika – czołgu, czemu radny i mieszkańcy Wejherowa są przeciwni. 
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 W odpowiedzi Starosta przytoczył znaczenie słów: pomnik i czołg. Na tej 

postawie stwierdził, że ten czołg nie spełnia kryterium pomnika i dlatego jest 

przeciwny pozostawieniu go na tym miejscu. Po czym przedstawił fakty historyczne, 

które świadczyły o innym znaczeniu tego czołgu, niż przedstawił to w interpelacji jego 

przedmówca. Natomiast, jego zdaniem, ustawienie w tym miejscu Kaplicy Piaśnickiej 

byłoby upamiętnieniem ofiar Piaśnicy. 

Starosta stwierdził, że ma prawo mieć odmienne zdanie na ten temat.  

A z przedstawionej przez radnego interpelacji wynika, iż odmienność zdania Starosty 

w tej sprawie świadczy o braku rozsądku. 

Starosta ustosunkował się także do wypowiedzi zawartych na stronie internetowej  

i stwierdził, że ludzie wypowiadający się tam, to prawdopodobnie w większości osoby 

młode, które w tamtych czasach nie żyły i ich nie znają. 

Przewodniczący Rady Powiatu stwierdził, że powstanie Bramy Piaśnickiej jest 

bardzo ważne, ale jego zdaniem czołg powinien pozostać na obecnym miejscu jako 

przestroga. 

Radny Ryszard Czarnecki oświadczył, iż widzi możliwość pogodzenia 

istniejącego czołgu z budową Kaplicy Piaśnickiej. 

 

Radna Anna Dąbrowicz powiedziała, że mieszkańcy wsi Łężyce  

są zaniepokojeni sytuacją w zakładzie unieszkodliwiania odpadów Ekodolina – 

uważają, że łamie się tam przepisy ochrony środowiska. W związku z tym, 

zaproponowała wizytację przedstawicieli Komisji Gospodarki, Rolnictwa i Ochrony 

Środowiska i Wydziału Ochrony Środowiska, Gospodarki Wodnej, Leśnictwa  

i Rolnictwa w tym zakładzie. Radny Ryszard Czarnecki dodał, że Komisja chciałaby 

po prostu zapoznać się z tą sprawą.  

Pan Dariusz Kuczmarski etatowy członek Zarządu poprosił o formalny wniosek 

zawierający konkretne zarzuty. 

 

Ad.15. 

Przewodniczący Rady pan Wiesław Szczygieł dokonał zamknięcia  

VII Sesji Zwyczajnej. 
 

 

Załączniki: 

1. Lista obecności Radnych na VII Sesji Rady Powiatu Wejherowskiego III kadencji. 

2. Lista zaproszonych gości na VII Sesji Rady Powiatu Wejherowskiego III kadencji. 

3. Sprawozdanie Zarządu Powiatu z prac między sesjami. 

4. Interpelacja radnego Mirosława Odynieckiego 

5. Informacja na temat współpracy z organizacjami pozarządowymi.  

6. Plan remontów, modernizacji i inwestycji w obiektach szkolnych prowadzonych przez 

Powiat Wejherowski na lata 2007-2010. 

 

 

       Posiedzeniu przewodniczył: 

 

Przewodniczący Rady Powiatu 

 

 

Wiesław Szczygieł 

Protokołowała: Hanna Bulman  


